
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/23-01/03 
URBROJ: 2109-26-01-23-07 
Pribislavec, 30.03.2023. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 30.03.2023. godine 
 
PRISUTNI: Mladen Ladić, Dina Korent, Jasna Rakić, Vesna Sobočanec, Dragutin Prprović, David Oršuš, 
Ivana Lesjak Možek, Zoran Tomašić i Nikola Lepen 
 
ODSUTNI: Gabrijela Cilar, Pero Pavić, Nikola Bakoš, Nenad Pintarić i Elvis Horvat 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, općinski načelnik 
Kruno Oršuš, zamjenik načelnika iz reda pripadnika romske nacionalne manjine 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, referent općih poslova 
Andrea Krznar, županijska koordinatorica UNICEF-ovog programa „Faza III: Testiranje Jamstva za svako 
dijete u Hrvatskoj“ 
 
Sjednica je započela u 19:00 sati. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Općine Pribislavec Zoran Tomašić (u daljnjem tekstu: Predsjedavajući) 
pozdravio je sve prisutne, otvorio 17. sjednicu Općinskog vijeća te naveo da će na samom početku 
sjednice, Andrea Krznar koja je županijska koordinatorica UNICEF-ovog programa „Faza III: Testiranje 
Jamstva za svako dijete u Hrvatskoj“, ukratko obrazložiti program koji se provodio na području Općine 
Pribislavec. 
 
Andrea Krznar navodi da se na području Međimurja provodio pilot projekt u suradnji s resornim 
ministarstvom nadležnim za socijalnu skrb, Međimurskom županijom i 7 jedinica lokane samouprave, 
među kojima je i Općina Pribislavec. Sažeto obrazlaže provedeni program koji je bio fokusiran na 
nekoliko ključnih područja od kojih su bitnija: unapređivanje pristupa uslugama zaštite djece i obitelji i 
unapređenje pristupa predškolskom odgoju i obrazovanju. 
  
Također, nakon obrazloženja provedenog programa, ukratko je obrazložila otvaranje i opremanje 
Centra igre u prostoru bivše ljekarne. 
 
Nakon provedenog izlaganja županijske koordinatorice UNICEF-a te kratke rasprave, predsjedavajući 
otvara aktualni sat. 
 
 
 
 

 



 

 

 

Aktualni sat otvoren je u 19:45 sati. 
 
Vijećnica Vesna Sobočanec postavlja pitanje vezano uz nedavnu reportažu medija koja se odnosi na 
obitelj iz Istre kojoj je državni inspektorat naložio deložaciju i to s poljoprivrednog zemljišta u njihovom 
vlasništvu, pa je zanima, s obzirom na sličnu situaciju, na koji način je moguće isto postići u Pribislavcu. 
 
Općinski načelnik navodi da je navedeno pitanje potrebno postaviti državnom inspektoratu, s obzirom 
da su pri dolasku navedenog inspektorata, određene osobe bile sankcionirane, no rušenje objekata 
nije bilo naloženo. 
 
Predsjedavajući postavlja pitanje vezano uz mogućnost postave prometnih kamera na određenim 
lokacijama. 
 
Općinski načelnik navodi da je Ministarstvo unutarnjih poslova, izdalo uputu policijskim upravama, 
odnosno postajama, kojom upućuju policijske uprave na izdavanje odobrenja za postavu kamera. 
Navodi da shodno navedenom, velika je vjerojatnost da će Općina Pribislavec, uz suglasnost nadležne 
policijske uprave, moći postaviti kamere za nadzor prometa na željenim lokacijama. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović navodi da je uvidom utvrdio da se na nekoliko lokacija nalaze nanosi 
navožene zemlje te da pretpostavlja da se navozom zemlje u ulici Nikole Tesle zatrpava kanal, temeljem 
čega sugerira da se postojeći betoni izvade van, prije samog zatrpavanja kanala. 
 
Općinski načelnik navodi da se navedeni kanal zatrpava primarno radi težine održavanja i gubitka 
funkcije istog te radi toga što je navedeni kanal bio korišten kao odlagalište smeća, a da će se 
spomenuti betoni izvaditi prilikom rekonstrukcije tog djela ulice Nikole Tesle. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz postavu koševa i povlačenje crta na košarkaškom 
terenu. 
 
Općinski načelnik navodi da je montiranje koševa dogovoreno s izvođačem koji je izrađivao temelje te 
da je s tvrtkom Pavlic-asfalt-beton dogovoreno iscrtavanje potrebnih crta, što je bilo najavljeno ovaj 
tjedan, no s obzirom da se do sada navedeno nije izvršilo, najvjerojatnije će se isto izvršiti do kraja 
slijedećeg tjedna. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz postavu optičkog kabla na lokacijama na kojima se 
nalaze „gole žice“ te vezano uz način sklapanja ugovora s izvođačem radova, odnosno kako je izvođač 
mogao prihvatiti obveze, bez prethodno 
 
Općinski načelnik navodi da HEP trenutno ne izdaje suglasnost nikome, za bilokakve aktivnosti na 
lokacijama na kojima se nalaze „gole žice“ te da izvođač radova nije mogao ići u izradu projekta, 
odnosno procjene mogućnosti postave optičkog kabla, prije sklapanja ugovora, odnosno odobrenja za 
postavu navedenog optičkog kabla. Također navodi da ukoliko postoje neka daljnja pitanja, mogu se 
postaviti direktno izvođaču radova koji je u kontaktu s HEP-om. 
 
Vijećnik Mladen Ladić predlaže da se vezano uz zbor mještana, izrade letci sa svim informacijama, 
odnosno sa informacijama što je do sada napravljeno, što će se raditi u budućnosti i ostalim potrebnim 
informacijama te da se isti dostavi svim mještanima. 
 
Općinski načelnik navodi da se slaže s navedenim i da se može izraditi letak s potrebnim informacijama 
te da isti može služiti kao poziv na zbor mještana. 
 
Aktualni sat završio je u 20:20 sati. 



 

 

 

 
Predsjedavajući predlaže sljedeći Dnevni red: 
 
1. Prihvaćanje Zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 
    15.02.2023. godine 
2. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 
    Republike Hrvatske na području Općine Pribislavec za 2022. godinu 
3. Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih  nepogoda Općine Pribislavec 
za 2022. godinu 
4. Prihvaćanje Izvješća o provedbi programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 
interesa za Republiku Hrvatsku na području Općine   Pribislavec za 2022. godinu 
5. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju odbora za komunalno uređenje 
6. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju odbora za kulturu 
7. Ostala pitanja 
 
Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika s 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 15.02.2023. 
godine 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Zapisnik s 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Republike 
Hrvatske na području Općine Pribislavec za 2022. godinu 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da se navedeno Izvješće nalazi u privitku Zaključka, da sadrži sve 
zakonski propisane dijelove te da je spomenuto Izvješće izradila tvrtka Defensor, sa kojom Općina 
Pribislavec ima sklopljen ugovor. Također, ukratko obrazlaže navedeno Izvješće iz kojeg je vidljivo 
poboljšanje u sortiranju i odvozu otpada. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Republike Hrvatske na 
području Općine Pribislavec za 2022. godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.3) Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih  nepogoda Općine 
Pribislavec za 2022. godinu 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da se navedena točka odnosi na prirodne nepogode koje se 
javljaju na području Općine Pribislavec i da je u 2022. godini bila proglašena samo suša.  
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 



 

 

 

Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih  nepogoda Općine Pribislavec za 2022. 
godinu prihvaćeno je jednoglasno. 
 
Ad.4) Prihvaćanje Izvješća o provedbi programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 
požara od interesa za Republiku Hrvatsku na području Općine   Pribislavec za 2022. godinu 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da navedeno Izvješće sadrži mnoštvo podataka vezanih uz 
zaštitu požara, odnosno podatke koji se odnose na DVD Pribislavec, na sredstva koja je Općina 
Pribislavec izdvojila za rad istog te podatke o provedenim aktivnostima iz spomenutog područja u 2022. 
godini. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Izvješće o provedbi programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od interesa za 
Republiku Hrvatsku na području Općine   Pribislavec za 2022. godinu prihvaćeno je jednoglasno. 
 
Ad.5) Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju odbora za komunalno uređenje 
 

Vijećnica Jasna Rakić ukratko obrazlaže potrebu uvođenja izmjena i dopuna navedene Odluke, 
odnosno razloge za potrebnu izmjenu članova Odbora za komunalno uređenje te potiče vijećnike na 
predlaganje člana navedenog Odbora. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Predsjedavajući navodi kako je o navedenom razgovarao sa Sašom Rakićem te da njega predlaže sa 
člana navedenog Odbora. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju odbora za komunalno uređenje, s uvrštenim članom 
Sašom Rakićem prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.6) Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju odbora za kulturu 
 
Vijećnica Jasna Rakić ukratko obrazlaže izmjene i dopune Odluke, odnosno predložene zamjene 
određenih članova Odbora za kulturu. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju odbora za kulturu prihvaćena je jednoglasno. 
 
 
Ad.7) Ostala pitanja 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz organiziranje zajedničke „vuzmenke“ te uz postojanje 
kontrole vatrogasaca nad „vuzmenkama“ koje će mještani imati kod kuće. 



 

 

 

Općinski načelnik navodi da vatrogasci evidentiraju hrpe pripremljene za paljenje te kontroliraju iste 
tijekom i nakon samog paljenja. Također, navodi da prošle godine nije bila realizirana „vuzmenka“ na 
lokaciji određenoj od strane Općine Pribislavec, a da ove godine nije bilo upita za navedenu 
„vuzmenku“ te da shodno tome nije bila određena ni lokacija za dovoz granja i ostalog materijala za 
paljenje. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović poziva sve vijećnike na akciju u organizaciji Aerokluba Međimurje, a pod 
nazivom „Pozoji nad gradom“. Navodi da će se prilikom navedene akcije izrađivati zmajevi, upoznavati 
s aktivnostima Aerokluba, da će se voziti malim avionima na daljinsko upravljanje i provoditi druge 
povezane aktivnosti.  
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Sjednica je završena u 21:00 sati. 
 
 
Zapisničar:                              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec             Zoran Tomašić, mag.oec. 


